
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: Ple Municipal ordinari GENER
Ens: Ajuntament de Deltebre

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Lluis Soler PaniselloPresident/a: 
David Torres FabraSecretari/ària: 

25 de gener de 2024Dia: 
21:31Hora d'inici: 

22:51Hora de finalització: 
Sala de PlensLloc: 

Assistents:

Sra. Libia Franch Beltri (ED)
Sr Andreu Curto Castells (ED)
Sra. Lola Casanova Domingo (ED)
Sr Èric Bertomeu Antolín (ED)
Sra Vicky Albiol Téllez (ED)
Sr Jordi Bertomeu Marin (ED)
Sra. Eva Marin Fornós (ED)
Sr Robert Bertomeu Callau (ED)
Sra. Rosa Casanova Sorribes (ED)
Sr. Francisco Castro Casanova (ED)
Sra. Carme Franch Tomàs (ED)
Sr. Joan Alginet Aliau (ERC-AM)
Sra. Vanessa Callau Miñarro (ERC-AM)
Sr. Aleix Casanova Franch (ERC-AM)
Sra. Fabiola Castaño Llaó (ERC-AM)
Sr. Dani Rajadell Vergés (ERC-AM)

ACORDS

 PART RESOLUTIVA

APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LA SEGÜENT ACTA: - NUM. 17/2023 ORDINÀRIA DE1. 
DATA 28 DE DESEMBRE DE 2023

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
D
e
l
t
e
b
r
e
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
B
4
9
4
B
7
A
B
E
A
C
4
8
3
F
A
6
0
0
9
0
C
6
C
E
B
7
8
4
B
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
3
/
0
2
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
3
0
:
3
4

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
David Torres Fabra - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 13:56:07 i Lluís Soler Panisello - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 14:01:13



 #DeltebreEficient

 Afers Interns

DICTAMEN DE PROPOSTA D'APROVACIÓ DE BONIFICACIÓ IBI CONFRARIA DE2. 
PESCADORS SANT JOAN DE DELTEBRE

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

1. La Confraria de Pescadors Sant Joan de Deltebre, ha rebut la liquidació de béns immobles
per l’immoble situat a l’avinguda del Canal, s/n, amb referència cadastral
7607902CF0170N0001KD, amb clau de cobrament 43-181-500-2023-16-01, per un import total
de amb el següent detall: corresponent per a l’exercici 2020 per un import de 434,172.457,72 € 
€, per a l’exercici 2021 per un import de 746,88 €, per a l’exercici 2022 per un import de 746,88
€ i per a l’exercici 2023 per un import de 529,79 € més la liquidació amb clau de cobrament 43-
181-500-2023-01-11569 per un import de corresponent a l’exercici 2023217,09 €, .
 
2. En data 11 de desembre de 2023 han presentat instància sol·licitant una bonificació del 95%
de la quota, que les Ordenances Fiscals recullen la bonificació en els exercicis 2022 i 2023, per
tractar-se d’una activitat econòmica d’utilitat municipal.
 
3. L’immoble pel qual es liquida l’IBI correspon a la depuradora i peixateria, que són activitats
complementaries a la Confraria de Pescadors Sant Joan de Deltebre, entitat sense ànim de
lucre

Fonaments de dret

Ordenança municipal número 2 reguladora de l’Impost sobre béns immobles, article 3.5 de l’
annex estableix una bonificació de fins al 95 per cent en la quota íntegra de l’impost a favor d’
immobles on es desenvolupin activitats econòmiques que siguin declarades d’especial interès o
utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric artístiques o de foment
de l’ocupació que justifiquin aquesta declaració. Correspondrà aquesta declaració al Ple de la
Corporació i s’acordarà, per vot favorable de la majoria simple dels seus membres.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER.- Declarar l’especial interès municipal pel qual correspon aplicar la bonificació del 95%
en la quota integra de l’impost sobre béns immobles a favor la Confraria de Pescadors Sant
Joan de Deltebre per l’immoble situat a l’avinguda del Canal per a l’exercici 2022 i 2023.
SEGON.- Ordenar la pràctica d’una nova liquidació pel mateix concepte i amb la bonificació
acordada pel Ple de la Corporació, amb el següent detall:
2020 per un import de 434,17 €
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2021 per un import de 746,88 €
2022 per un import de    37,34 € (bonificació del 95% del import de 746,88 €)
2023 per un import de    37,34 € (bonificació del 95% del import de 746,88 €)
TERCER.- Ordenar l’anul·lació de les liquidacions amb clau de cobrament 43-181-500-2023-16-
01 i 43-181-500-2023-01-11569.
QUART.- Traslladar aquest acord a l’Àrea Afers Interns i BASE-Gestió d’Ingressos per tal que
puguin acordar la bonificació del 95%, practicar una nova liquidació i ordenar l’anul·lació de les
liquidacions practicades.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

DICTAMEN DE PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT ORGÀNIC MUNICIPAL I3. 
DE L'ACORD ADOPTAT PEL PLE MUNICIPAL DE DATA 14 DE JULIOL DE 2023 PEL QUE
FA A LA COMPOSICIÓ DE LES INFORMATIVES PERMANENTS I DE LA SEVA
PERIODICITAT

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

1.- Per acord de ple municipal de data 4 de febrer de 2014 es va aprovar el Reglament Orgànic
Municipal de l’Ajuntament de Deltebre i va entrar en vigor mitjançant publicació el seu text
íntegre al BOPT de data 11 de juny de 2014.
2.- Aquest ajuntament vol modificar el contingut de l’esmentat reglament amb motiu de la nova
aplicació del programa de gestor d’expedients administratius i per una millor operativitat
administrativa i per tant es creu necessari realitzar una modificació de l’article 48 Normes de
funcionament de les Comissions Informatives punt 3r pel que fa a la periodicitat de les seves
sessions passant de “Les Comissions Informatives es convocaran sempre amb una periodicitat
de set dies abans de la celebració del ple” a  “Les Comissions Informatives es convocaran
sempre amb una periodicitat mínima de dos dies hàbils abans de la celebració del ple”.
3.- Per acord de ple municipal de data 14 de juliol de 2023 es van adoptar, entre d’altres, els
següents acords:
 
“Primer.- Crear les Comissions Informatives de caràcter permanent següents:
 

Comissió Informativa de #DeltebreEficient
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Comissió Informativa de #DeltebreTerritori.
Comissió Informativa de #DeltebreProjecció

 

Comissió Informativa de #DeltebreActiu

Segon.- La Comissió Informativa de #DeltebreEficient estarà integrada pels membres següents:
 

           President: L’alcalde-president o el Tinent d’Alcaldia de l’Àrea. També podrà presidir
puntualment, per absència dels dos primers, algun dels regidors delegats de l’àrea i que
formen part d’aquesta comissió en qualitat de convidats permanents. 
      Vocals titulars:
   Sr. Rosa Casanova Sorribes – representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

     Sra. Fabiola Castaño Llaó- representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana
de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)

 
Vocals suplents:
  Sra. Libia Franch Beltri– representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

  Sr. Daniel Rajadell Vergés - representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana
de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)

Secretari: el Secretari acctal. de la Corporació.
Tercer.- La Comissió Informativa de #DeltebreTerritori estarà integrada pels membres
següents:
 

           President: L’alcalde-president o la Tinenta d’Alcaldia de l’Àrea. També podrà presidir
puntualment, per absència dels dos primers, algun dels regidors delegats de l’àrea i que
formen part d’aquesta comissió en qualitat de convidats permanents.    
      Vocals titulars:
Sr. Francisco Castro Casanova– representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

Sr. Daniel Rajadell Vergés - representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de
Catalunya- Més Deltebre- -Acord Municipal (ERC-AM)

   Vocals suplents:
  Sr. Robert Bertomeu Callau – representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

   Sra. Vanessa Callau Miñarro - representant del Grup Municipal d’Esquerra
Republicana de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)
Secretari: el Secretari acctal. de la Corporació.

Quart.- La Comissió Informativa de #DeltebreProjecció estarà integrada pels membres
següents:
 

           President: L’alcalde-president o el Tinent d’Alcaldia de l’Àrea. També podrà presidir
puntualment, per absència dels dos primers, algun dels regidors delegats de l’àrea i que
formen part d’aquesta comissió en qualitat de convidats permanents.     
      Vocals titulars:
 Sra. Lola Casanova Domingo – representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

Sra. Vanessa Callau Miñarro- representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana
de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)

Vocals suplents:
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  Sra. Rosa Casanova Sorribes - representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).
  Sr. Aleix Casanova Franch - representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana
de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)

Secretari: el Secretari acctal. de la Corporació.
Cinquè.- La Comissió Informativa de #DeltebreActiu estarà integrada pels membres següents:
 

           President: L’alcalde-president o el Tinent d’Alcaldia de l’Àrea. També podrà presidir
puntualment, per absència dels dos primers, algun dels regidors delegats de l’àrea i que
formen part d’aquesta comissió en qualitat de convidats permanents.   
      Vocals titulars:
Sr. Eric Bertomeu Antolin – representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

Sr. Aleix Casanova Franch - representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana
de Catalunya- Acord Municipal (ERC-AM)

Vocals suplents:
 Sr. Jordi Bertomeu Marin– representant del Grup Municipal d’Enlairem Deltebre (ED).

Sra. Fabiola Castaño Llaó - representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de
Catalunya- -Acord Municipal (ERC-AM)
Secretari: el Secretari acctal. de la Corporació.

Sisè.-   Aquestes Comissions es convocaran set dies abans de la sessió plenària en termes
generals. Per tant, seran en dijous i, de forma ordinària, en horari de franja de migdia.
 
Setè.- En totes aquestes Comissions Informatives, atès que la representació és igual per a
cada grup municipal, el sistema de votació serà ponderat.
 
Vuitè.- En totes aquestes Comissions Informatives també podran assistir en veu però sense vot
els regidors/es delegats de l’àrea corresponent, que no en són membres de ple dret però degut
a la seva delegació de funcions actuaran com a convidats permanents.
 
No podran assistir altres regidors no degudament nomenats com a titulars o, en el seu defecte,
suplents per acord de ple o bé no categoritzats com a convidats per delegació de funcions
específiques de l’àrea sense ser-ne membres.
 
Novè.-   Donar compte, d’acord amb l’article 25 del ROF, dels grups municipals que s’han
constituït:
 
Grup municipal d’ED, integrat per tots/es els/les electes i del que n’és portaveu titular el Sr.
Andreu Curto Castells i portaveu adjunt el Sr. Francisco Castro Casanova.
 
Grup municipal de ERC-AM, integrat per tots/es els/les electes i del que n’és portaveu titular el
Sr. Joan Alginet Aliau i portaveu adjunt la Sra. Vanessa Callau Miñarro”.
4. Atès que  el grup municipal d’ERC-AM mitjançant escrit de data 14 de desembre de 2023 va
demanar la modificació dels membres titular i suplent de la Comissió Informativa de
#DeltebreProjecció passant com a titular el Sr. Aleix Casanova Franch i com a suplent la Sra.
Vanessa Callau Miñarro.
5. Atès que amb motiu de l'exposat al punt segon dels antecedents s'haurà de modificar també
l'acord adoptat pel ple municipal de data 14 de juliol de 2023 pel que fa a la data de periodicitat
de les sessions de les Comissions Informatives passant de la convocatòria set dies abans de la
sessió plenària als dilluns de la setmana que es celebrara el ple municipal. 
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6. Atès que s’ha realitzat la corresponent Junta de Portaveus i els dos grups municipals han
manifestat la seva conformitat.

Fonaments de dret

Els articles 4.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (en
endavant, LRBRL), i 8.1.a) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (en endavant, TRLMRLC), atribueixen
als ajuntaments la potestat reglamentària, és a dir, la capacitat per desenvolupar, dins l’esfera
de les seves competències, el que disposen les lleis estatals o autonòmiques. A conseqüència
d’aquesta potestat, els ajuntaments poden dictar disposicions de caràcter general i de rang
inferior a la llei, sense oposar-s’hi.
Sens perjudici dels bans de l’alcaldia, la potestat reglamentària dels ajuntaments es materialitza
a través de les ordenances i reglaments, que són normes de naturalesa reglamentària.
En el mateix sentit, l’article 55 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’
aprova el Text refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim local, disposa que,
en l’esfera de la seva competència, les entitats locals poden aprovar ordenances i reglaments, i
els alcaldes dictar bans, que en cap cas poden oposar-se a les lleis.
L’aprovació de la modificació de les ordenances i els reglaments locals s’ha d’ajustar al
procediment següent, d’acord amb els articles 49 de la LRBRL, 178 del TRLMRLC, article 133
de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions
Públiques i 63 a 66 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’
obres, activitats i serveis dels ens locals (en endavant, ROAS):
1r. Aprovació inicial de la modificació pel Ple, amb el quòrum de la majoria simple dels
membres presents, en els termes del que disposa l'art. 47 de la LRBRL.
2n. Informació pública i audiència de les persones interessades pel termini mínim de 30 dies,
per tal que puguin presentar reclamacions i suggeriments. L’aprovació inicial de la modificació s’
ha de publicar al tauler d’anuncis de la Corporació, al BOP, al DOGC i a un diari, i s’ha de
donar audiència als veïns o a les associacions que hagin exercit la iniciativa, si és el cas.
3r. Resolució de totes les reclamacions i els suggeriments presentats i aprovació definitiva de la
modificació pel Ple per majoria simple dels membres presents. En cas de no haver-hi cap
reclamació o suggeriment, l’acord inicial esdevé definitiu.
4t. Publicació del text del reglament d’acord amb els articles 70 de la LRBRL, 178 del
TRLMRLC i 66 del ROAS. L’aprovació definitiva i el text íntegre de l’ordenança s’han de
publicar al tauler d’anuncis de la corporació, al BOP i al butlletí informatiu local, si n’hi ha.
També s’ha de publicar al DOGC la referència del BOP en què es publica el text íntegre.
L’acord d’aprovació definitiva i la còpia íntegra i fefaent del text definitiu de la modificació
aprovat s’han de trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya en el
termini de 15 dies des de l’aprovació definitiva. La modificació del  reglament entra en vigor una
vegada transcorreguts 15 dies des d’aquesta comunicació, si les administracions esmentades
no han fet cap requeriment.
Article 20.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local, i 60 del
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de
Règim Local de Catalunya, en concordança amb els articles 124.2 i 134 i ss del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret
2568/1986, de 28 de novembre.
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En conseqüència, :S'ACORDA

1r.- Aprovar inicialment la modificació del Reglament Orgànic Municipal de l’Ajuntament de
Deltebre en els termes exposats al punt segon dels antecedents.
2n.- Aquest acord d’aprovació inicial de la modificació s’ha de fer públic mitjançant edicte que s’
ha de fixar en el tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament i s’ha de publicar al BOP, al DOGC i a un
diari, per un període de 30 dies des del següent al de la publicació de l’anunci d’exposició al
BOP, dins el qual els interessats podran examinar l’expedient i presentar, si s’escau,
al·legacions.
3r.- Quan no s’hagin presentat reclamacions, aquest acord d’aprovació inicial de la modificació
esdevindrà d’aprovació definitiva del Reglament. En aquest cas, l’acord inicial elevat a definitiu
més el text íntegre del Reglament s’han de publicar al tauler d’anuncis de la corporació, al BOP
i al butlletí informatiu local. També s’ha de publicar al DOGC la referència del BOP en què es
publica el text íntegre.
4t.- Modificar l’acord adoptat pel ple municipal de data 14 de juliol de 2023 pel que fa a la
composició del grup municipal d’ERC-AM a la Comissió Informativa de #DeltebreProjecció
passant com a titular el Sr. Aleix Casanova Franch i com a suplent la Sra. Vanessa Callau
Miñarro.
5è.- Modificar l’acord adoptat pel ple municipal de data 14 de juliol de 2023 pel que fa a la
periodicitat de les Comissions Informatives Permanents passant de la convocatòria set dies
abans de la sessió plenària als dilluns de la setmana que es celebrarà el ple municipal.
6è.- Notificar el present acord als grups municipals per al seu coneixement i efectes oportuns.
 

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

DONAR COMPTE PLA ANUAL DE CONTROL FINANCER 20234. 

El Ple resta assabentat. 

Fets

Arribats a aquest punt de l'ordre del dia, es dona compte del pla anual de control financer 2023
envers les actuacions de control de l'exercici anterior.

Fonaments de dret

Reial decret 424/2017, de 28 d'abril, pel qual es regula el règim jurídic del control intern en les
entitats del sector públic local (RCIL) que té per objecte el desplegament reglamentari previst
en l'article 213 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat per Reial
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decret legislatiu 2/2004, de 5 de març (TRLRHL), l’entrada en vigor del qual es va posposar fins
l’1 de juliol de 2018.
El règim de control intern establert en el RCIL es regula sobre la base de l'experiència en
l'exercici d'aquesta funció per part de la Intervenció General de l’Administració de l’Estat (IGAE)
configurant, per tant, un model consistent amb l'establert per al sector públic estatal. Amb
aquest efectes, s’incorporen regles, tècniques i procediments d'auditoria amb la finalitat d’
aconseguir millores substancials en l'exercici del control intern en les entitats locals. El control
intern de l'activitat economicofinancera del sector públic local l'ha d'exercir l'òrgan interventor
mitjançant l'exercici de la funció interventora i el control financer.

En conseqüència, :S'ACORDA

El ple resta assabentat.

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

 Personal

DICTAMEN DE PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE LA5. 
DESCRIPCIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE L'AJUNTAMENT DE DELTEBRE

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

 
1. Atès que per acord de ple municipal de data 28 de setembre de 2022 es van aprovar les
fitxes de la descripció dels llocs de treball de l’Ajuntament de Deltebre.
 
2. Atès que es creu necessari la modificació de la descripció dels llocs de tot el personal
funcionari de l’Ajuntament de Deltebre, concretament la forma de provisió del lloc de treball i
que a més del concurs, concurs-oposició i oposició s’inclogui també la mobilitat
interadministrativa.

Fonaments de dret

Articles 112 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i 169.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes locals
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En conseqüència, :S'ACORDA

 
1r.- Aprovar inicialment la modificació de la descripció dels llocs de tot el personal funcionari de
l’Ajuntament de Deltebre, concretament la forma de provisió del lloc de treball i que a més del
concurs, concurs-oposició i oposició s’inclogui també la mobilitat interadministrativa.
2n.- Exposar aquesta modificació de la descripció de llocs de treball de l’Ajuntament de Deltebre
al públic mitjançant la inserció de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província i al tauler d’anuncis
electrònic de la corporació durant el termini de quinze dies hàbils, durant el qual els interessats
podran presentar-hi reclamacions. L’aprovació inicial de la modificació de la descripció de llocs
de treball de l’Ajuntament de Deltebre es considerarà definitiva si no es produeixen
reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública.
3r.- Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreEficient subàrea de personal per al seu
coneixement.

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

 #DeltebreTerritori

 Defensa del Territori

PROPOSTA D'ALCALDIA PER TAL DE DONAR SUPORT A LA MOCIÓ DE LA PDE6. 
D'INTERCONNEXIÓ DE XARXES.

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

Davant la proposta del passat   15 de desembre dels Col·legis professionals D’Enginyers
Industrials, Camins, Agrònoms i Economia sobre la interconnexió de xarxes entre el Consorci d’
aigües de Tarragona i el sistema Ter-Llobregat, així com les diferents noticies sobre la
dessaladora de Cunit i el transport en vaixells d’aigua a Barcelona des de Tarragona, la
Plataforma en defensa de l’Ebre insta a les institucions del territori a manifestar-se.
La interconnexió proposada pels col·legis professionals entre les instal·lacions del CAT a
Constantí i els dipòsits del sistema ATLL a Olèrdola és de facto la canonada que permetrà el

.transvasament a Barcelona
Cal recordar que aquesta proposta és recorrent des del Pla Hidrològic Nacional del 2000 on ja
apareixia entre les obres de l’Annex II i posteriorment a la sequera del 2008. Aquesta actuació
te com objectiu assegurar la disponibilitat d’aigua barata per al desenvolupament del Pla

 ( PDUM)  on es preveuen 217.000 nous habitatges.Director Urbanístic Metropolità [1]
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1.  

2.  

3.  

Per altra banda:

No te cap capacitat per resoldre els problemes d’escassetat actual en l’entorn ATLL
fruit de la sequera que estem vivint, donat que el temps d’execució és molt elevat.
Les obres d’emergència que ha plantejat el govern de la Generalitat en la LLEI 9/2023[2]
, del 19 de maig, de mesures extraordinàries i urgents per a afrontar la situació de

estaran acabades molt abans  que aquesta mesura isequera excepcional a Catalunya, 
per tant ja es disposarà del recurs suficient.
Donat que és una , la sevamesura estructural no lligada a l’emergència actual
execució implicaria superar el límit territorial de Tarragona i per tant caldria una nova llei
per  vigent.modificar la Llei 18/81

Respecte a  (Cunit-Cubelles), per la seva ubicació estratègica en ella dessaladora del Foix
límit de les dues províncies, també implica la connexió de les dues xarxes d’abastament

. Tenint en compte que la població és concentra en les comarques del Llobregat, elsCAT-ATLL
Vallès, Maresme i Barcelonès (5 milions d’habitants), no te cap sentit una instal·lació tan lluny
del punt de consum, en el conseqüent sobre cost energètic de transport i impacte ambiental.
Finalment el , tot i que es planteja com una mesura puntual d’emergència, tetransport marítim
un i una d’aportació de recurs. Un vaixell de 30.000 m3elevat cost econòmic baixa capacitat 
al dia, amb una dotació de 250 l/hab dia, només aporta aigua per 120.000 habitants, representa
un 2,4% de les necessitats.
Des de la , tot i les mesures de millora de la xarxa d’abastament ambdarrera sequera del 2008
les dessaladores del Prat i Tordera, així com la millora en la regeneració del Prat, aquestes han
sigut insuficients donat el  de població de vora que esincrement 2 Milions de persones 
concentren especialment en el sistema de subministrament Ter-Llobregat. 
De continuar aquest model de  en un àmbit deficitaridesenvolupament territorial concentrat
de recursos,  agreujats encara mésels problemes d’escassetat seran cíclics i recurrents
pels efectes de sequera pel canvi climàtic. Aquest problemes no són només per manca d’aigua,
també ho són de qualitat de l’aire, de disponibilitat d’energia, d’habitatge, de transport ...,
aquesta sequera, com tots els canvis que estem vivint en la climatologia ens han de fer 

 el  i en especial el desequilibri territorial.replantejar-nos model de desenvolupament

[1] https://www.lavanguardia.com/encatala/20230322/8843165/nou-pla-metropolita-preveu-217-
000-nous-habitatges-per-2050.html
[2] https://dogc.gencat.cat/ca/document-del-dogc/?documentId=960831
 
 

Fonaments de dret

LLEI 9/2023  del 19 de maig, de mesures extraordinàries i urgents per a afrontar la situació de,
sequera excepcional a Catalunya
Ley 18/1981, de 1 de julio, sobre actuaciones en materia de aguas en Tarragona.
 

En conseqüència, :S'ACORDA
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1.  

2.  

3.  

4.  

   entre Tarragona i Olèrdola proposat pelsRebutjar el transvasament de l’Ebre
Col·legis professionals
Instar al govern de  al  del Foix, a lesla Generalitat canvi d’ubicació de la dessaladora
comarques del Llobregat on realment es genera el problema de manca d’escassetat d’
aigua.
   la mesura del  d’aigua per l’impacte que general i ser pocQüestionar transport marítim
eficient en la resolució del problema d’escassetat.
  Plantejar seriosament el debat del  i el model de desenvolupament desequilibri
territorial

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

 Gestió Territorial

DICTAMEN DE PROPOSTA PER ESMENAR PER ERRADA MATERIAL I INVOLUNTÀRIA7. 
L'ACORD ADOPTAT PEL PLE DE DATA 2-11-23, D'ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ
ADMINISTRATIVA D’ÚS PRIVATIU D’ESPAI DE DOMINI PÚBLIC PER A LA INSTAL·LACIÓ I
EXPLOTACIÓ DE PUNTS DE RECÀRREGA PER A VEHICLES ELÈCTRICS SITUADA EN UN
ESPAI PÚBLIC AL MUNICIPI DE DELTEBRE – PLAÇA VINT DE MAIG (2024-354)

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

1. Per acord de Ple de data 2 de novembre de 2023 es va prendre, entre d’altres, els següents
acords:
Primer.- Concedir a ERANOVUM E-MOBILITY LEVANTE amb CIF B42774166 la concessió D’
ESPAI DE DOMINI PÚBLIC PER A LA INSTAL·LACIÓ I EXPLOTACIÓ DE PUNTS DE
RECÀRREGA PER A VEHICLES ELÈCTRICS SITUADA EN UN ESPAI PÚBLIC AL MUNICIPI
DE DELETEBRE amb emplaçament a la Plaça Vint de Maig, Deltebre amb una durada de DEU
(10) anys a comptar de la data d’inici que s’estableixi en l’acord d’adjudicació, més TRES (3)
pròrrogues de (12) mesos.
 
El cànon a favor de l’ajuntament s’estableix en un 20% dels d’ingressos bruts de la facturació
anual que s’obtingui dels punts de recàrrega.
 
En cas que del percentatge ofert de la facturació dels ingressos bruts procedents de la
facturació no arribi als 966 €/anuals, del que correspondria a la ocupació de la reserva de la via
pública, aquests 966€/anuals, seria el cànon de la concessió.
 
A les esmentades quantitats caldrà afegir l’IVA en vigor.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
D
e
l
t
e
b
r
e
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
B
4
9
4
B
7
A
B
E
A
C
4
8
3
F
A
6
0
0
9
0
C
6
C
E
B
7
8
4
B
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
3
/
0
2
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
3
0
:
3
4

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
David Torres Fabra - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 13:56:07 i Lluís Soler Panisello - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 14:01:13



 
Aquest import satisfarà anualment pel concessionari a l’Ajuntament de Deltebre al compte
ES30 2100 0170 060200260062.
 
Segon.- Requerir a ERANOVUM E-MOBILITY LEVANTE, perquè, dins del termini de deu dies
hàbils, a comptar des del següent a aquell en què hagués rebut el present acord, constitueixi la
garantia definitiva.
 
Aquest import s’haurà d’ingressar al compte ES30 2100 0170 060200260062.
 
Tercer.- Publicar l'anunci de concessió en el perfil de contractant amb el contingut contemplat
en l'annex III de la Llei 9/2017 de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic.
 
Quart.- Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreEficient – Afers interns- i a l’Àrea de
#DeltebreTerritori subàrea gestió territorial per al seu coneixement.
2. Atès que existeix errada material i involntària al punt 1r dels acords ja que on diu "En cas
que del percentatge ofert de la facturació dels ingressos bruts procedents de la facturació no
arribi als 966 €/anuals, del que correspondria a la ocupació de la reserva de la via pública,
aquests 966€/anuals, seria el cànon de la concessió" ha dir "En cas que del percentatge ofert
de la facturació dels ingressos bruts procedents de la facturació no arribi als 966 €/anuals, del
que correspondria a la ocupació de la reserva de la via pública, aquests 483€/anuals, seria el
cànon de la concessió."

Fonaments de dret

Article 109.2 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu de les
administracions públiques

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Rectificar per errada material i involuntària l'acord adoptat pel ple municipal de data 2
de novembre de 2023 pel que fa al punt primer dels acords que on diu "En cas que del
percentatge ofert de la facturació dels ingressos bruts procedents de la facturació no arribi als
966 €/anuals, del que correspondria a la ocupació de la reserva de la via pública, aquests 966€
/anuals, seria el cànon de la concessió" ha de de dir "En cas que del percentatge ofert de la
facturació dels ingressos bruts procedents de la facturació no arribi als 966 €/anuals, del que
correspondria a la ocupació de la reserva de la via pública, aquests 483€/anuals, seria el cànon
de la concessió."
Segon.- Notificar el present acord a les empreses interessades en el procediment.
Tercer.- Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreEficient – Afers interns- i a l’Àrea de
#DeltebreTerritori subàrea gestió territorial per al seu coneixement.

Règim de recursos:
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Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

DICTAMEN DE PROPOSTA PER TAL DE DEIXAR SENSE EFECTE L’ADJUDICACIÓ DE8. 
LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA D’ÚS PRIVATIU D’ESPAI DE DOMINI PÚBLIC PER A LA
INSTAL·LACIÓ I EXPLOTACIÓ DE PUNTS DE RECÀRREGA PER A VEHICLES ELÈCTRICS
SITUADA EN UN ESPAI PÚBLIC AL MUNICIPI DE DELTEBRE – AV. ESPORTIVA, 155 I D’
ADJUDICACIÓ A LA SEGONA EMPRESA CLASSIFICADA

S'aprova per unanimitat amb els vots a favor d'ED (12) i ERC-AM (5).

Fets

1. Per acord de Ple de data 5 d’abril es va adjudicar a EXAENERGIA S.L. amb NIF B90414822
la concessió D’ESPAI DE DOMINI PÚBLIC PER A LA INSTAL·LACIÓ I EXPLOTACIÓ DE
PUNTS DE RECÀRREGA PER A VEHICLES ELÈCTRICS SITUADA EN UN ESPAI PÚBLIC
AL MUNICIPI DE DELETEBRE amb emplaçament a Av. Esportiva 155, Deltebre amb una
durada de DEU (10) anys a comptar de la data d’inici que s’estableixi en l’acord d’adjudicació,
més TRES (3) pròrrogues de (12) mesos.
El cànon a favor de l’ajuntament s’estableix en un 20% dels d’ingressos bruts de la facturació
anual que s’obtingui dels punts de recàrrega.
En cas que del percentatge ofert de la facturació dels ingressos bruts procedents de la
facturació no arribi als 966 €/anuals, del que correspondria a la ocupació de la reserva de la via
pública, aquests 966€/anuals, seria el cànon de la concessió.
A les esmentades quantitats caldrà afegir l’IVA en vigor.
Aquest import satisfarà anualment pel concessionari a l’Ajuntament de Deltebre al compte
ES30 2100 0170 060200260062.
2. Al mateix acord de ple municipal es va requerir a EXAENERGIA S.L., perquè, dins del
termini de deu dies hàbils, a comptar des del següent a aquell en què hagués rebut el present
acord, constituís la garantia definitiva.
3. D’acord amb el PCAP, la formalització del contracte en document administratiu s'efectuarà
no més tard dels quinze dies hàbils següents a aquell en què es realitzi la notificació de
l'adjudicació als licitadors i candidats.
4. L’adjudicació va ser notificada en data 27 d’abril de 2023, i no consta que s’hagi signat el
contracte administratiu tot i que s’ha sol·licitat a l’empresa retiradament.
5. Amb data 11 d’octubre de 2023, per mig d’entrada 8729, l’empresa comunicà a l’ajuntament
de Deltebre la seva decisió de no celebrar el contracte.
6. L’art. 153.4 de la LCSP preveu que quan per causes imputables a l'adjudicatari no s'hagués
formalitzat el contracte dins del termini indicat se li exigirà l'import del 3 per cent del
pressupost base de licitació, IVA exclòs, en concepte de penalitat, que es farà efectiu en

, sense perjudici del queprimer lloc contra la garantia definitiva, si s'hagués constituït
s'estableix en la lletra b) de l'apartat 2 de l'article 71.
7. El pressupost base de licitació del contracte IVA exclòs és de 126.055,95 i un 3% és:
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8. En data 30 de novembre de 2023, el Ple municipal de l’Ajuntament de Deltebre va acorda
incoar expedient d’imposició de penalitats de la concessió administrativa d’ús privatiu d’espai
de domini públic per a la instal·lació i explotació de punts de recàrrega per a vehicles elèctrics a
l’avinguda Esportiva, 155 de Deltebre, contra l’empresa EXAENERGIA, SL, a causa de la
demora en la formalització del contracte de concessió. En el mateix acord se l’adverteix que en
cas de no formalització en el termini de 10 dies es procediria a l’adjudicació a la següent
classificada.
No consta que en el termini atorgat, de 10 dies, s’hagi procedit a la formalització del contracte
per part d’ EXANERGIA, SL.

Fonaments de dret

L’art. 153.4 de la LCSP

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer. Imposar una penalitat a EXAENERGIA S.L, CIF B90414822, amb càrrec a la garantia
dipositada, si s’escau, per un import de:

Segon. Deixar sense efecte la concessió acordada en sessió plenària, de 19 d’abril de 2023, a
favor d’ EXAENERGIA S.L., amb CIF B90414822, la concessió D’ESPAI DE DOMINI PÚBLIC
PER A LA INSTAL·LACIÓ I EXPLOTACIÓ DE PUNTS DE RECÀRREGA PER A VEHICLES
ELÈCTRICS SITUADA EN UN ESPAI PÚBLIC AL MUNICIPI DE DELETEBRE amb
emplaçament a Av. Esportiva 155, Deltebre amb una durada de DEU (10) anys a comptar de la
data d’inici que s’estableixi en l’acord d’adjudicació, més TRES (3) pròrrogues de (12) mesos.
Tercer.- Acordar la concessió a favor de l’empresa ERANOVUM E-MOBILITY LEVANTE amb
CIF B42774166 la concessió D’ESPAI DE DOMINI PÚBLIC PER A LA INSTAL·LACIÓ I
EXPLOTACIÓ DE PUNTS DE RECÀRREGA PER A VEHICLES ELÈCTRICS SITUADA EN UN
ESPAI PÚBLIC AL MUNICIPI DE DELETEBRE amb emplaçament a Av. Esportiva 155,
Deltebre amb una durada de DEU (10) anys a comptar de la data d’inici que s’estableixi en l’
acord d’adjudicació, més TRES (3) pròrrogues de (12) mesos.
El cànon a favor de l’ajuntament s’estableix en un 15% dels d’ingressos bruts de la facturació
anual que s’obtingui dels punts de recàrrega.
En cas que del percentatge ofert de la facturació dels ingressos bruts procedents de la
facturació no arribi als 966 €/anuals, del que correspondria a la ocupació de la reserva de la via
pública, aquests 966€/anuals, seria el cànon de la concessió.
A les esmentades quantitats caldrà afegir l’IVA en vigor.
Aquest import satisfarà anualment pel concessionari a l’Ajuntament de Deltebre al compte
ES30 2100 0170 060200260062.
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Quart. Requerir a ERANOVUM E-MOBILITY LEVANTE, perquè, dins del termini de deu dies
hàbils, a comptar des del següent a aquell en què hagués rebut el present acord, constitueixi la
garantia definitiva.
Aquest import s’haurà d’ingressar al compte ES30 2100 0170 060200260062.
Cinquè. Publicar l'anunci de concessió en el perfil de contractant amb el contingut contemplat
en l'annex III de la Llei 9/2017 de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic.
Sisè. Traslladar el present acord a l’Àrea de #DeltebreEficient, subàrea d’afers interns i a l’Àrea
de #DeltebreTerritori, subàrea de gestió territorial per al seu coneixement.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

 PART DE CONTROL

 Donar compte de les resolucions de l'alcaldia

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 2365 DE 2023 AL9. 
NÚM 8 DE 2024 (ABSIS)

El ple resta assabentat.
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DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 1 DE 2024 AL10. 
NÚM 50 DE 2024 (ACTIO)

 

 Informes d'Alcaldia

INFORMES D'ALCALDIA11. 
No hi van haver

 Proposicions Urgents

PROPOSICIONS URGENTS12. 
No hi van haver

 Control dels òrgans de la Corporació: PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES13. 
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Arribats a aquest punt de l'ordre del dia, l'alcalde dóna la paraula al portaveu del grup municipal
d'ERC-AM Sr. Joan Alginet i passa la paraula al Sr. Dani Rajadell per fer tres consultes. El
passat mandat l'equip de goverrn va impulsar l'arranjament i urbanització de diversos carrers,
alguns pagant l'ajuntament i d'altres en Contribucions Especials als veïns i veïnes,
concretament carrer Sant Francesc, Club Nàutic,Gruifrè el Pilós, Riu Bessós. Voldrien saber si
aquestes obres ja s'han acabat i per tant si s'han liquidat o per contra si queden coses
pendents o alguna fracció per pagar, etc.
La segona qüestió seria que durant els últims dies han vist que el Govern de la Generalitat ha
fet efectiu el pagament de 16,56 milions d'euros referents als fons de transició nuclear a 97
municipis de les zones penta 1 i penta 2, l'ajuntament de Deltebre ha sigut un dels beneficiaris
d'aquest fons amb un import de 174.418,60 € que ha rebut en concepte de bestreta del primer
pagament de l'import definitiu de 2023. El grup d'Esquerra voldria saber on tenen previstos
destinar aquests recursos, si tenen algun projecte pensat o tenen alguna finalitat en concret.
I per últim, la tercera qüestió seria que al passat ple ordinari del 18 de setembre, van preguntar
sobre el pal existent a la nova rotonda, cruïlla Germans Carsi amb Mestre Fèlix Gràcia (Bar 9) i
pregunta si tenen alguna novetat d'Endesa, de quan se retirarà el pal, perquè segons se va dir
al ple, que feia una setmana que tenien els  permisos. Ja han passat quatre mesos i tot segueix
igual.
Si ens poden informar d'aquests tres punts o dir alguna cosa.
Pren la paraula la regidora   Sra. Fabiola Castaño d'Esquerra i diu que estan preocupats per
l'aspecte que presenta el Parc del Riu. És veritat que en aquest dies s'estan portant a terme el
sanejament dels arbres, estan les valles trencades, les portes dels comptadors elèctrics al terra
i la notable manca de sombres. Aquestes qüestions no només afecten a l'estètica del parc, sinó
també a la seguretat i comoditat dels visitants. A la legislatura anterior, des d'Esquerra es van
presentar precs al respecte i l'únic que es va fer va ser arreglar una de les fonts, maquillar i
netejar. Des d'Esquerra insten al govern d'Enlairem Deltebre a que prengui accions reals per al
manteniment del Parc del Riu i d'altres espais públics. D'aquesta manera la ciutadania de
Deltebre i les persones que ens visiten podran gaudir dels espais sense preocupacions i
inconvenients. Si tenim uns espais  comuns en condicions faran un lloc més milor per a tothom.
L'altra cosa que voldria parlar avui, és que al ple de l'ajuntament de Deltebre del 17 d'abril del
2012 es va aprovar la constitució del Consell Municipal de Cultura del nostre poble. Des
d'Esquerra Republicana es va presentar l'any 2021 una moció per tal d'impulsar el Consell
Municipal de Cultura amb els acords següents:
1r.- Reactivar el funcionament del Consell Municipal de Cultura com a instrument consultiu de
la Cultura al municipi de Deltebre.
2n.- Regular i modificar, si s'escau, el reglament aprovat pel ple municipal del 17 d'abril de 2012
per actualitzar els articles que siguin necessaris i actualitzar els seus continguts.
3r.- Traslladar aquests acords a l'àrea de Foment Cultural de l'Ajuntament de Deltebre i a les
entitats culturals del municipi.
En els últims anys Deltebre s'ha dotat d'equipaments culturals i els pregunta quan reactivaran
el Consell de Cultura. Gràcies.
Pren la paraula el regidor Sr. Aleix Casanova d'Esquerra per formular dos preguntes molt
senzilles. La primera es que Deltebre continua sense skatepark  després de que Esquerra
Republicana presentés la moció a l'octubre del 2020, atenent a les reiterades reivindicacions.
Han passat tres anys i els joves que practiquen aquest esport continuen esperant. Al febrer de
2022, el regidor de promoció esportiva d'aquell moment Sr. Robert Bertomeu va sortir a les
xarxes socials a un video parlant que aquesta actuació era una realitat i que anava un projecte
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que estava ja fet i dissenyat pels mateixos joves que practiquen aquest esport a Deltebre. No
va ser fins al novembre del 2022 quan el govern municipal va treure a concurs i va quedar
desert. 
Com a grup municipal voldria saber que s'ha fet des del 2022 fins ara i quan podran tenir los
joves un equipament per a practicar aquest esport.
L'altra pregunta va referent a que Esquerra i el Jovent Republicà va presentar el passat mes de
febrer de 2023 un total de 27 al.legacions a la proposta del Pla Local de Joventut amb la
voluntat de que siguin incorporades pel govern municipal i que millori de forma substancial la
proposta inicial. Per tant, el Pla Local de Joventut està caducat del 2021 i pendent d'actualitzar
desprès d'aprovar-lo pel Ple de Gener de 2023.
El que els preocupa és quin Pla de Joventut s'està portant a terme al dia d'avui i si s'està
portant algun a terme deu ser caducat del 2021. Gràcies.
Pren la paraula la regidora Sra. Vanessa Callau d'Esquerra i vol fer la pregunta dels motius
pels quals no se va realitzar la cursa dels Sants Inocents, quina és la causa, també havien de
vindre gent de fora i no se'ls va poder dir el dia. És una cursa que normalment se fa i ha tingut
molt bon resultat aquí al municipi.
També vol fer un prec que no és la primera vegada que el fa, i és sobre l'estat de les instal.
lacions de Claudio Flores, voldrien saber l'estat en que es troba, que en el seu moment se li va
donar el nom que es mereixia.
Intervé de nou el Sr. Joan Alginet portaveu d'Esquerra i diu que fa uns dies es coneixien les
dades d'evolució demogràfica dels principals municipis de les Terres de l'Ebre. És curiosa
l'evolució de Deltebre que representa un increment de població des de l'any 2001 al 2023 d'un
13,84%. Davant del creixement d'un 20% d'Alcanar, d'un 29% de Roquetes, d'un 31% de La
Ràpita o Amposta o d'un 45% de l'Ametlla de Mar. Els agradaria saber quina valoració fan
d'aquestes dades, i que és el que tenen planificat per fer per a poder revertir aquesta realitat, si
és la intenció. Si la gent no veu en Deltebre oportunitats, pot ser ens podem quedar estancats
amb el creixement i possiblement l'habitatge continua sent el gran problema, per això urgeix
des del seu punt de vista, disposar d'un Pla Local d'Habitatge i si els poden dir com el tenen i si
ja s'ha començat a treballar.
El segon tema, el passat 16 de gener, les regidors i regidors de la Corporació van rebre un
correu d'una persona que obviarè el nom per garantir la protecció de dades, i en aquest correu
se feien un seguit d'afirmacions que a l'entendre del nostre grup són bastant greus,
concretament aquesta persona posava de manifest les possibles irregularitats del procès de
licitació de les màquines del complex esportiu. De fet aporten informació que des del seu punt
de vista contradiu un procediment clar i nítid de contractació pública. De fet, fins i tot, donen per
feta l'adjudicació a una determinada empresa, cosa que és greu i que casualment és l'empresa
que ja està treballant per a l'ajuntament de Deltebre. Sigui el que sigui, el seu grup vol saber el
que ha passat i en total transparència que es donin les explicacions pertinents. Tota aquesta
informació que ens ve per les xarxes socials no els ve de nou. Si ho recorden el passat 30
d'octubre el seu grup va entrar una instància demanant informació del Complex.
Els van demanar un llistat de personal subrogat tant del complex amb els salaris bruts, els
horaris, els professionals i les tasques assignades. Si s'havia contractat personal al marge de la
subrogació, l'acreditació de la formació de les monitores i monitors del complex. La contractació
de l'adjudicació de les noves màquines substitutòries, l'informe de necessitat i idoneïtat, la
proposta econòmica de l'empresa a qui se li feia l'encàrrec, les despeses generades d'instal.
lació i desintal.lació de les màquines, inventari i una sèrie d'informació, com les despeses
ocasionades per l'anterior concessionari, etc., que evidentment i en la seua línia no se'ls ha
respost encara a dia d'avui.
Tot i així al seu grup els arriba informació del complex que no els agrada.
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En primer lloc els agradaria saber quantes empreses han concorregut en la licitació, ja que el
termini acabava el 15 de gener i han vist que s'ha ampliat la presentació d'ofertes fins al 30 de
gener, i voldria saber a que es deu aquesta ampliació de termini.
En segon lloc la determinació del tipus del valor estimat del contracte que es posa en qüestió
per part d'una persona externa, però en cap lloc se troba una relació valorada dels equips, o no
l'han sabut trobar, o un estudi de preus en concordança al que diu la llei de contractes, que cal
fixar un tant  alçat quan no sigui possible o convenient la seva composició o una justificació.
Quan s'explica el sistema de determinar el preu fa una afirmació i després de diferents
consultes se desprén que la mtijana aproximada de  preus de mercat estimats i dels bens
objecte de renting segons la demanda proposada entre 17000 i 19000 euros, però no ho
justifica o sustenta, al seu entendre, en dades objectives.
I pregunta perquè s'ha calculat la durada de la prestació per 4 anys si el màxim previst de la llei
és de 5, tampoc no s'ha trobat  cap justificació a l'efecte.
En quan als criteris d'adjudicació que n'hi ha dos bastant extensos, pensen que pel que fa al
temps de resolució d'avaries, l'altre al termini de lliurament i muntatge del producte en cap dels
dos criteris se pot assolir el màxim de puntuació, per tant els agradaria saber com se resol
aquesta incidència i com afectarà o com ha afectat als terminis de la pròpia licitació.
Les màquines que se liciten tenen unes mesures concretes que es qüestionen des de les
xarxes socials aduint que beneficien a una empresa concreta, la denominació d'aquestes
poden ser complertes per moltes de les màquines professionals o només per una marca i als
efectes de no limitar massa la concurrència de forma fraudulenta com s'insinua.
Al plec de determinacions tècniques s'ha trobat que les mesures són mínimes indicatives i que
són susceptibles de modificació o d'ajut. I a la queixa de les xarxes socials avalada també per
correu electrònic a tots els regidors de la corporació, que aquest és el motiu pel qual ho porten
al plenari, però en el moment en que hi ha un correu a la corporació i li sembla que és
important, se qüestiona la manca de resposta als dubtes de les empreses que es plantejen a la
licitació, per tant, voldrien saber quines són aquestes preguntes i quines respostes s'han donat
o s'han de donar i quina afectació tindrà això al calendari de la licitació que s'han tingut
d'ampliar.
De fet  el seu grup se queixa que no se'ls respon a les instàncies, però també es queixen les
empreses  que liciten a l'ajuntament. Al portal de contractació pública a un altre contracte de
material divers per a la brigada, hi ha una empresa que al 12 de gener fa una pregunta al portal
que se li respon des de l'ajuntament que ho traslladaran als serveis tècnics per a que se li doni
resposta i la mateixa empresa tres dies després el 15 de gener diu textualment, "donat que no
hem rebut resposta a la pregunta, no podem presentar la nostra oferta degut a que no queden
clares certes quantitats de preus".
Però torna a incidir amb el correu, i creu que aquest ajuntament no es mereix que ningú posi
cap sombra de sospita i en lo tema que ens ocupa no negaran que hi ha algunes evidències
que poden confondre. El passat 26 de març de 2022 coincidint en l'aniversari de l'obertura del
complex, una empresa baixa les màquines d'spining que es van baixar pel motiu de l'aniversari.
Voldrien saber si va ser de forma gratuïta o va ser pagant. És la mateixa empresa que el 20
d'octubre de 2023 se li encarrega un contracte menor per un import de 4500 € pel lloguer de les
màquines d'octubre, novembre i desembre, que entenien que acabava el desembre i per tant a
dia d'avui imaginem que hi haurà una pròrroga del contracte. La veritat que davant les
preguntes de les empreses licitadores després que es fessin públiques les suposades
irregularitats, es van vore obligats a fer un aclariment sobre els noms i marques comercials el
passat nou de gener.
La nostra pregunta és com s'afronta aquesta licitació per part de l'equip de govern amb els
dubtes que estan exposats i que en los temes que han posat damunt de la taula, creu que

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
D
e
l
t
e
b
r
e
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
D
B
4
9
4
B
7
A
B
E
A
C
4
8
3
F
A
6
0
0
9
0
C
6
C
E
B
7
8
4
B
F
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
3
/
0
2
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
3
0
:
3
4

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
David Torres Fabra - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 13:56:07 i Lluís Soler Panisello - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 14:01:13



mereixen una clarificació a l'entendre del seu grup, i aquí alguna cosa no s'està fent be i per
tant, cal una reorientació i assumir responsabilitats.
Pren la paraula el Sr. Alcalde i dona les gràcies per formular les onze qüestions i li passa en
primer lloc la paraula al Sr. Francisco Castro, per contestar al tema dels carrers.
El regidor Sr. Castro contesta referent al tema dels carrers que uns s'han fet pagant i els altres
s'han fet gratuïtament, i de fet no és així, ja que els carrer que s'han urbanitzat han pagat una
aportació municipal important i una aportació en Contribucions Especials per part dels veïns, i
els carrers que no s'han urbanitzat que s'han asfaltat directament, s'ha fet un pla d'asfalt per a
una millora  del poble en general, hi ha una diferència entre una cosa i l'altra, una cosa és
urbanitzar un carrer amb clavegueram, aigua potable, canviar faroles, posar mobiliari, arranjar
voreres i després està asfaltar que és "adesentar" un carrer per que es pugui circular i poder
donar dignitat als carrers del poble, com ara l'Avinguda de la Pau que hi ha un tram que està
urbanitzat i un tram que és asfaltat i neteja de carrer.
Com a punt dos, comenta com estan els carrers. El Sr. Castro contesta que estan els carrers
tots en la fase d'obra acabada, el que passa és que havia una fase d'obra que era soterrament
de les línies de Baixa Tensió i aquests soterraments de línies tenen uns passos, per part de
l'empresa i per part de l'ajuntament de fer el projecte d'obra civil que és un projecte ajustat i es
presenta a Endesa i te l'accepta, després se fa la contractació del posar cablejat i les caixes de
connexió de cada vivenda. I desprès està l'última fase que es en la que ens trobem en bastants
de carrers que Endesa ha de retirar els cables i passar les connexions a les vivendes, així
estem amb els carrers Sant Miquel, Riu Bessòs, Club Nàutic i Guifrè el Pilòs, que estan en
aquesta fase, alguna manca posar el cablejat i altres manca que Endesa faci la retirada i que
faci la connexió directament a la línia soterrada.
La part de les Contribucions Especials, com no és el regidor d'hisenda no pot contestar, si vol,
el proper ple li donarà la informació.
Pel que fa a la rotonda de Jesús i Maria, quan parla dels permisos, ens referim als permisos
que es van demanar als propietaris per a poder pujar els cables de connexió per les façanes,
això són els permisos que s'esperaven. Després se va presentar l'ajustat i se va fer l'acta de
llançament i per a fer-la se'ls va demanar fer unes cates que s'han fet i ara estan pendents de
que Endesa els aprove la solució tècnica i el cablejat que li va comentar l'empresa a qui es va
adjudicar que faria el cablejat i posaria les sirgues per a cablejar i la veritat és que li ha trucat
dos o tres vegades la setmana passada i aquesta encara no li ha contestat. Volia tenir la
informació avui perquè  s'ho pensava que seria una de les preguntes que se farien però no l'ha
pogut aconseguir encara, i suposa que demà o passat demà la tindrà. Ja que una volta estigui
el cablejat fet, se taparan les rases que hi ha, les cates fetes i se començarà  a fer lo
desmantellament de les línies quan Endesa ho cregui convenient.
Contesta el portaveu d'ED Sr. Andreu Curto, en relació al fons de transició nuclear, i diu que
quan se va aprovar el pressupost és un tema que està previst, les condicions s'aduien molt
amb el projecte que s'està fent del passeig del Carrilet, per tant en aquesta anualitat aniran
destinats a complementar el finançament del Passeig del Carrilet i soterrament del Préstamo.
Continua el regidor Sr. Jordi Bertomeu per contestar a la Sra. Castaño sobre la pregunta del
Consell Cultural, aquest Consell està pendent de constitució, és un punt dels que van aportar al
programa de govern, de fet la constitució i renovació dels consells participatius és algo que s'ha
començat a fer, que està periodificat i que per tant, és un Consell que tenim pendent d'engegar
i s'han compromés públicament a fer-ho en aquesta legislatura i pel que fa al que ha plantejat
el Sr. Casanova al Pla Local de Joventut com ja se sap perquè així es va votar al Ple de juliol
se va aprovar la creació de la Comissió de #DeltebreJove.  Aquesta comissió s'està acabant de
constituïr-la, per tant enteniem que no tenia sentit constituir una comissió sense renovar un pla
que en aquest sentit estava pendent d'aprovar definitivament, per tant lo que s'està fent ara és
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acabar de constituir aquesta comissió, s'han recollit aquestes al.legacions que vostè parla i
alguna més de les idees que allí se plasmen i les tindran en compte a l'hora de redactar aquest
pla definitiu que portaran a aprovació en breu al plenari.
L'alcalde passa la paraula al regidor Sr. Robert Bertomeu, per contestar a la pregunta que se
feia sobre el Parc del Riu. S'ha començat pel tema de la poda,  sabem que era un perill per a
tots els xiquets i xiquetes que estan allí cada tarde i lo més important és vetllar per la seguretat.
Ja se sap que fa uns mesos se van instal.lar diferents jocs infantils, s'ha anat fent manteniment
durant aquest temps, s'han pintat jocs al terra, no sap si van o són usuaris d'allí, ell hi va
bastant i pot compartir moments amb els xiquets i tornar a recordar tots aquells jocs. Tots els
xiquets que tenen afició al fútbol fa dos dies jugaven en pedres i l'ajuntament va instal.lar
porteries, va pintar la pista de fútbol sala, de bàsquet, o sigui que s'està damunt el Parc del Riu
i sempre per setmana santa se fa una batuda gran per poder-lo posar al dia.
Referent al  skatepark, és veritat que és un concurs que va quedar desert i això va fer que
s'allergués el termini i no se si fa temps que han passat per allí, però fa unes setmanes que
s'està treballant, està marcat al terra, hi ha moviments de terra, sí que és molt important
l'assessorament de tots aquells joves, l'assessorament personal de professionals i per exemple
les accions que es feien abans sense aquella consulta prèvia o en aquests casos tants
específics que requereix un coneixement molt acotat és si no es fan les coses be llavors no hi
ha un bon ús. Si es passa pel magatzem de la brigada se poden vore totes les rampes i mitjes
rampes, tubs i mòduls per poder iniciar-se a practicar  l'skater, estan retirades per un mal
assessorament en aquell moment fa anys i ha fet de que avui en dia no hagi una cultura de
skaters en aquest municipi, com pugui ser Tortosa o Amposta, que han pogut tirar endavant.
Moltes vegades és important   tindre uns coneixements abans  per a començar a poder-ho
utilitzar.
Moltes vegades ja sabem que l'ajuntament de Deltebre porta un ritme al fer les obres però el fet
de parar és dolent, perquè tots els que han treballat o estan treballant a l'administració pública
a l'exterior no sempre van al ritme que voldrien i el fet de parar no és un greuge sino, al
contrari, no perquè parem vol dir que estem fent les coses malament, s'estan fiscalitzant,
s'estan comprovant, hi ha una direcció d'obra acotada de totes aquestes obres i al mateix
temps no miren al costat contrari per a vore tot allò que no volem, com moltes vegades que per
no destapar o mirar, o quedar-mos d'acord amb les coses que es feien malament mirant cap a
un altre lloc.
Pren la paraula ara el regidor Sr. Eric Bertomeu per contestar sobre la pregunta de la cursa
dels inocents que ha fet la Sra. Callau, i diu que no es va poder realitzar perquè el dia 28 era
dijous al desembre, el cap de setmana següent era el 30-31 cap d'any i el següent cap de
setmana ja era Reis, per això des de l'entitat organitzadora i l'ajuntament se va decidir de no
celebrar-la per incompatibilitat de dates, per no poder-ho fer en cap de setmana i així poder
garantir l'assistència com se va fer en altres anys en cap de setmana.
L'any passat aquesta cursa dels inocents no va tenir molta participació de participants infantils
i d'adults si, i en fi, això és tot lo relacionat a la cursa dels inocents.
Continua el Sr. Bertomeu, en relació a les diferents i nombroses preguntessque ha fet el Sr.
Alginet sobre el Centre Esportiu, a la licitació de les màquines, primer de tot li agradaria
clarificar lo que ha nomenat el Sr. Alginet d'irregular o poc transparent o com també en aquest
correu que els han enviat a tots els regidors. A tot procediment que s'està realitzant de
contractació pública, s'està fent complint els principis del text refòs de la Llei de Contractes del
Sector Públic i les licitaciones, les empreses que es troben interessades es poden presentar al
procediment, hi ha publicitat al perfil del contractant, transparència en els procediments,
informació de les empreses que s'han presentat a la licitació, es publiquen tots els documents,
informes, ofertes econòmiques, etc., en base a les quals es realitza l'adjudicació, a la no
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discriminació objecte que fa referència a una fabricació, procedència determinada ni una
marca, un tipus, orígen o producció determinada, únicament s'exigeix unes característiques
tècniques d'equip esportiu que s'adaptin a les instal.laciones i al servei que l'ajuntament vol
oferir als ciutadans i igualtat de tracte entre els candidats, no es facilita informació privilegiada
que situa a alguns dels licitadors en una posició avantatjosa respecte a la resta.
També li comenta que el contracte que es va fer amb l'empresa, en aquest cas, per a cobrir el
que va finalitzar l'anterior empresa es va fer el 22 de novembre de 2023 i si s'ha ampliat i en
principi estarà fins que finalitzi el procediment, s'ha fet un contracte fins l'abril, si finalitza
anteriorment la licitació, se farà saber com toca, en aquest cas se finalitzarà el contracte quan
estigui marcat.
Continua dient el Sr. Bertomeu, que des de l'equip de govern aquesta licitació s'afronta amb
responsabilitat, en transparència i oferint totalitat d'igualtat d'oportunitats a totes les empreses.
En cap moment, com s'espicifica al correu electrònic que tots els regidors han rebut no hi ha
presuntament malversació de fons i moltes de les barbaritats que s'especifiquen en aquesta
publicació i per xarxes socials, i li sorprén com regidors que són vostès, siguin seguidors
d'aquest perfil i també donin recolzament per les xarxes socials.
L'important és exposar-ho aquí al ple municipal, presentar-ho per instància i se'ls contestarà tot
el que vostès demanen.
Creu que de totes les preguntes que li han fet, n'hi ha algunes que no pot contestar perquè no
disposa de tota la informació i al proper ple ho farà. Moltes gràcies.
Pren la paraula el Sr. Andreu Curto, per contestar en referència a lo de l'habitatge, és un dels
objectius d'aquest mandat, sabem que estem en desenvolupament del POUM això porta lligar
la generació de molts d'habitatges de protecció pública, lligat amb això i a més al acords marcs
que s'han tret recentment en quan a assessoraments tècnics i jurídics, un dels objectius que hi
ha aquí és la redacció del Pla Local d'Habitatge que permetrà establir les bases de tot plegat.
També preguntava sobre un altre contracte de materials i aquesta pregunta justament se va fer
el mateix dia que finalitzava lo termini per a presentació d'ofertes i als mateixos plecs posa que
les preguntes s'han de realitzar fins a sis dies abans de la finalització, justament per facilitar la
resposta, i en aquest cas és per això. Si haguéssin mes casos, els ho fan saber que no són
coses que han de passar i tot s'ha de respondre com és degut.
El Sr. Alcalde li passa la paraula a la Sra. Vanessa Callau i aquesta diu que manca respondre a
lo de les instal.lacions de Claudio Flores.
Contesta la Sra. Carme Franch i diu que li sobta que faci aquesta pregunta ja que fa vuit anys,
les instal.lacions, quan va entrar el govern de Lluís Soler, se les van trobar impracticables,
(pareixia que hagués passat el 7º de caballeria), se va fer una posta a punt brutal i cada estiu
se fa una posta a punt, s'han posat portes, s'han pintat, se poda, perquè l'únic ús que tenen
aquestes instal.lacions és a l'estiu iu se fa una posta a punt sempre, s'han posat teles per a que
no entrin ratpenats, etc., perquè es van trobar les instal.lacions plenes de bitxos i fulles, ara
s'adequaran les pistes que estan esperant que arribin els focus per petició de la UD Jesús i
Maria, perquè hi ha molts de crios que fan fútbol i no caben al camp i ara s'adequaran unes
pistes, es pintaran les ratlles, posaran focus i adequaran tota aquella zona per a que puguin
anar els crios a fer els entrenaments allí.
L'alcalde passa la paraula al Sr. Rajadell, aquest agraeix al Sr. Castro que els hagi aclarit una
mica l'arranjament i urbanitzar els carrers. Sobre la rotonda del bar 9 sí que voldria fer una
pregunta, perquè quan li van fer la pregunta al ple del setembre del perquè Endesa no havia
tret el pal de la rotonda del bar 9 per acabar definitivament les obres, el Sr. Castro li va
respondre, segons consta a l'acta "que la rotonda del bar 9 els permisos estan tots, en principi
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l'obra civil està feta, manca el cablejat i la retirada de pals. En un principi aquests permisos
feien falta però fa una setmana que els tenim i l'empresa està avisada, encara que retirar els
pals serà quan digui Endesa". Per això la seva pregunta era Endesa a quin punt està.
Contesta el Sr. Castro dien que els permisos fins que no se sabia quina façana havia d'anar el
cablejat no es van demanar als veïns i això és un document que te demana Endesa. Quan vas
a demanar als veïns el permís llavors hi ha un número d'expedient que t'ha donat Endesa, i
quan la gent ve i accedeix a que la seva façana sigui expropiada, per dir-ho d'alguna manera,
per Endesa, ell va preguntar si realment era l'ajuntament qui ho havia de demanar perquè
entenia que no, després els tècnics li van dir que si i natros, l'ajuntament, hem de fer el tràmit
perquè som els titulars de l'obra. Llavors va ser quan van començar a demanar als veïns que
ens fessin la cessió de l'espai per poder pujar el cablejat que ara està en palomilles a les
façanes per a poder pujar el cable, després una volta se tenen aquests permisos se fa l'acta de
llançament a Endesa conforme se pot fer l'obra civil i de mecanització de posar els cables.
El Sr. Rajadell diu que està d'acord i sap el procediment, però s'hauria pogut fer abans i no
anar en tantes gunies de fer la rotonda, que es va fer al maig i ja fa 4 mesos que va fer aquesta
pregunta.
El Sr. Castro, diu que se té un projecte que Endesa l'aprova i després te fan fer un projecte
ajustat, perquè es diu ajustat, perquè no consideren el projecte de l'obra com el projecte que
ells creuen com per a fer l'obra de desmantellament de la línia. En tots els carrers s'ha fet igual
i en tots els carrers anem retrassats per Endesa, perquè va al seu ritme, i natros hem intentat
anar més ràpid del que tocava però al final ens trobem parats.
Continua dient que es pot fer com Esquerra Republicana en el seu dia, al carrer Sant Miquel,
que es va dir que soterrarien la línia i ja la treurien i allí està posada encara. 
El Sr. Rajadell li pregunta   també al Sr. Andreu sobre la resposta que li ha donat dels fons,
suposa que l'execució d'aquesta obra serà abans d'acabar l'any 2024.
Contesta el Sr. Alcalde dient que l'obra s'està executant ara.
Torna a intervenir el Sr. Rajadell indicant que vol saber si els diners que s'invertiran al Passeig
del Carrilet com han dit, se suposa que estarà acabat abans del 31 de desembre de 2024.
L'alcalde contesta que la primera etapa si. Hi ha tres etapes, el fons nuclear de la següent fase
va imputat per pressupost també a la següent etapa.
Demana la paraula la Sra. Callau, sobre la resposta que li ha donat Carme, no li ho ha fet en
cap maldat, només és que com a regidors, hi ha gent que va preguntat sobre lo que sigui, o de
les instal.lacions, i ells com a grup ho traslladen al Ple com a prec i demanen la resposta
pertinent.
Contesta el Sr. Robert Bertomeu que li vol comentar que no s'han de posar nerviosos però
entén la resposta per part de la regidora Carme,  pot ser no ha segut la manera adequada de
preguntar-ho o com, sí que és veritat que hi ha molts d'equipaments on se fan diferents
inversions, però sí que li ha sobtat la part de com s'han molestat quan Carme els ho ha
explicat. El Sr. Bertomeu li contesta perquè llavors era regidor d'equipaments i ho podia fer, sí
que li agradaria i inclús els invitaria a vore i obrir les instal.lacions i puguin fer fotos i després els
ensenyaria les altres fotos, que era deplorable, i parla molt segur perquè és conscient que es
va trobar mitjes portes, no vol entrar en detall, només és perquè siguin conscients de com ens
ho vam trobar i com està ara, que pugui haver més inversió, si pot ser, per peticions de
diferents usuaris.
La Unió Esportiva de Jesús i Maria ha fet la petició de poder fer entrenaments allí i des de la
Duna també, s'ha pressupostat una part per a garantir la seguretat, però sí que s'estan fent les
coses bé, i realment la molèstia ha vingut per aquí, però sí que els vol donar a entendre la
realitat de tal com s'ho van trobar, recorda que guardava les primeres actuacions que va fer
com a regidor i recorda l'estat d'aquestes instal.lacions.
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Alcalde

Lluis Soler Panisello

Secretari acctal.

David Torres Fabra

La Sra. Vanessa Callau pren la paraula i diu que creu que és prou educada a l'hora
de preguntar, i que no tornem a lo d'abans.
La Sra. Carme diu que te el seu temperament i sentiment i demana disculpes.
Afegeix el Sr. Alcalde que la Sra. Carme ho viu molt tot i cadascú té l'actitud i taranà que té.
La Sra. Carme diu que tots els estius està molt damunt d'aquestes instal.lacions i se troben en
molts d'actes bandàlics i te sentes molesta.
Demana la paraula el Sr. Joan Alginet i diu que   portar una mica de passió que també és
necessari. Agraeix al Sr. Eric Bertomeu l'explicació de la Llei de Contractes en totes les seves
voluntats, però el que sí que els agradaria és que constés en acta la intervenció de totes les
preguntes que s'han fet sobre aquest tema. També els avança que demanaran informació, un
informe jurídic que acredite que el procediment s'ha fet correctament i un prec de que
responguin la instància del 30 d'octubre de 2023 que se demana informació que és important
per al seu grup. Gràcies.
Demana la paraula el Sr. Eric Bertomeu, per  fer un aclariment, referent a la resposta de
l'ampliació ded termini de la licitació del Centre Esportiu, i s'ha decidit ampliar el termini per
poder donar explicacions a totes les empreses, se van citar per a poder visitar les instal.lacions
el passat dilluns, i vol clarificar que l'ampliació de termini ha estat per això.
L'alcalde indica que durant el termini d'exposició pública no s'han presentat al.legacions i per
tant s'ha fet un aclariment al portal del perfil del contractant que tot lo tema de marques,
dimensions, etc., és orientatiu, per a fer una funció que és lo que se demana, estem en lliure
concurrència. Una volta es van aclarir dubtes amb els serveis jurídics i es va creure fer un
aclariment per a que no hagués cap mena de dubte.
Demana la paraula el Sr. Castro i diu que fa uns plens, la Sra. Vanessa Callau li va demanar
una informació sobre el tema de les altes i baixes d'activitats i li diu que li donarà el document
per a que el llegeixi ella mateixa i es pugui lluir i així es podrà saber quan hi ha males notícies i
quan hi ha bones notícies també és bonic.
Contesta la Sra. Callau que aquesta contesta ja els ha arribat i perfecte, tot i que hi ha moltes
instàncies que no els ha arribat la informació.
Tot i això el Sr. Castro procedeix a llegir que al 2022 van haver 31 altes de llicències d'activitat,
al 2023 van haver 21 altes i van haver 4 baixes al 2022 i 5 baixes al 2023. Van haver 20 canvis
de titularitat al 2022 i al 2023 15 canvis de titularitat, o sigui les dates del comerç són bastant
favorables.
La Sra. Callau diu que ho contrastaran amb les dades que ja tenen.
El Sr. Alcalde indica que en aquestes dades vol dir que el comerç va endavant i per tant li dona
les gràcies al Sr. Castro per fer-les públiques aquí.
No havent més assumptes per a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a
secretari acctal. estenc aquesta acta que inclou totes les manifestacions i posicionaments que
s'han produït en la sessió plenària i que es poden reproduir amb l'àudio d'enregistrament de la
mateixa i que es farà arribar amb suport informàtic als regidors/es si així ho requereixen.
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SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
David Torres Fabra - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 13:56:07 i Lluís Soler Panisello - DNI ** (TCAT) el dia 14/02/2024 a les 14:01:13


